

## Call for Papers

### Scientific Research Group on Geographical Development Theories (Arbeitskreis Geographische Entwicklungstheorien (GAE))

The biannual meeting of the Scientific Research Group on Geographical Development Theories (GAE) will take place from 25 to 27 June 2020 at the Department of Geography and Regional Research in Vienna. The meeting will start on the 25 June at 14:30 pm and end on 27 June 13:00 pm. It will consist of 3 modules:

1. Scientific presentations on development research from geographical and interdisciplinary perspectives
2. Interactive workshop *Dystopies and Utopies of Global Development* with a focus on the areas labour, migration, and Anthropocene
3. Discussion on the topic *Quo vadis development research?*

Papers from all disciplines can be submitted until 15 April 2020 (title und abstract 150 words). Junior scientists are especially encouraged to present their research. Please register and, in case you would like to present a paper, upload your abstract here:

<https://population.univie.ac.at/GAE-2020>

The registration starts on 19 February 2020.

Please refer to Gunnar Stange ([gunnar.stange@univie.ac.at](mailto:gunnar.stange@univie.ac.at)) for further questions.

Conference languages are German and English

Organizers: Marion Borderon (Vienna), Johanna Kramm (Frankfurt), Raffaella Pagogna (Vienna), Nadine Reis (Mexico City), Patrick Sakdapolrak (Vienna), Gunnar Stange (Vienna), Harald Sterly (Vienna)

Sign up to the GAE mailing list ([gae.geographie@lists.univie.ac.at](mailto:gae.geographie@lists.univie.ac.at)):

<https://lists.univie.ac.at/mailman/listinfo/gae.geographie>

## Call for Papers

### Arbeitskreis Geographische Entwicklungstheorien (GAE)

Der Arbeitskreis Geographische Entwicklungstheorien findet vom 25. bis 27. Juni 2020 am Institut für Geographie und Regionalforschung in Wien statt. Der Arbeitskreis wird am 25. Juni um 14:30 Uhr beginnen und am 27. Juni um 13:00 Uhr enden. Der Arbeitskreis wird aus drei Modulen bestehen:

1. Aktuelle Beiträge zur Entwicklungsforschung aus der Geographie und Nachbardisziplinen
2. Interaktiver Workshop zum Oberthema *Dystopien und Utopien Globaler Entwicklung* mit der Fokussierung auf die Themenbereiche Arbeit, Migration und Anthropozän
3. Diskussion zum Thema „Quo vadis Entwicklungsforschung?“

Das Einreichen von Beiträgen ist bis zum 15. April 2020 möglich (Titel und Abstract 150 Wörter, Englisch). Forschungsarbeiten des wissenschaftlichen Nachwuchses sowie Arbeiten aus den Nachbardisziplinen sind ausdrücklich willkommen. Bitte registrieren Sie sich und laden Sie, falls Sie einen Vortrag halten möchten, Ihr Abstract hier hoch:

<https://population.univie.ac.at/GAE-2020>

Die Registrierung beginnt am 19. Februar 2020.

Bei weiteren Fragen können Sie sich gerne an Gunnar Stange ([gunnar.stange@univie.ac.at](mailto:gunnar.stange@univie.ac.at)) wenden.

Konferenzsprachen sind Englisch & Deutsch

Organisation: Marion Borderon (Wien), Johanna Kramm (Frankfurt), Nadine Reis (Mexiko-Stadt), Raffaella Pagogna (Wien), Patrick Sakdapolrak (Wien), Gunnar Stange (Wien), Harald Sterly (Wien)

Abonnieren Sie die GAE Mailinglist ([gae.geographie@lists.univie.ac.at](mailto:gae.geographie@lists.univie.ac.at)):  
<https://lists.univie.ac.at/mailman/listinfo/gae.geographie>